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Hur går det med paviljongerna i Hidinge/Lanna? 
 

Den 12 april 2022 tog kommunstyrelsen i Lekeberg beslut om att sätta upp paviljonger för 

förskoleverksamhet i Hidinge/Lanna, något som Moderaterna föreslog redan i början på 

december 2021. Paviljongerna är tänkta att rymma de barn som tidigare fått skjutsas till 

Fjugesta och även ytterligare barn som nu inte får plats i de ordinarie förskolor som redan 

finns i området. 

 

- När kommer de planerade paviljongerna kunna tas i bruk? 

- Hur går det med rekrytering av personal: 

• Finns den personal som krävs till förskoleverksamheten i 

paviljongerna? 

• Kommer det finnas tillräckligt med personal tills paviljongerna tas i 

bruk? 

 

 

Caroline Elfors, M 

 

2022-06-31 

 

 

 

 

 

 


